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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Dr. Hende Csaba honvédelmi miniszter úrhoz,

„Most tényleg megbeszélünk egymással, miel őtt döntéseket hoznak? ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

„Mi, magyarok 2010-ben úgy határoztunk, hogy minden fontos kérdést megbeszélünk egymással ,

mielőtt döntéseket hozunk” – állítja Orbán Viktor miniszterelnök az úgynevezett bevándorlás i

kérdő ív kísérő levelében .

Kérdezem, Tisztelt Miniszter Úr, mi az Ön válasza a következ ő kérdésekre :



NEMZETI KONZULTÁCI Ó
a bevándorlástál és a terrorizmustó [

FELE,.ÓS •UAI)Ó :

	

IS2TE'-iEJ n GKSE'3

Töltse ki a kérd ő ívet !

Sokféle véleményt lehet hallani az erősödő terrorcselek-
ményekkel kapcsolatban . On mennyire tartja fontosnak a
terrorizmus térnyerését (a franciaországi vérengzés, az ISIS
riasztó cselekményei) a saját élete szempontjabo P

Nagyon fontos

	

Fontos

	

Nem fonto s

2] on szerint az elkövetkez ő években lehet-e terrorcselek-
mény célpontja Magyarország?

Komoly esély van ta

	

Elöfutdulllat

	

Teljesen kint t

Vannak, akik szerint a Brüsszel által rosszul kezelt be-
vándorlás összefüggesben van a terrorizmus ternyerésévd .
On egyetért ezekkel a véleményekkel ?

Teljesen egg,retrll tek

	

nkabb egyetértek

	

Nem ettek egye t

4] Tudta-e Ön, hogy a megélhetési bevándorlók törvényte-
lenül lépik át a magyar határt és az elmúlt idöszakban busz -
szorosára nő t a bevándorlók száma Magyarországon?

Igen

	

Hallottam róla

	

Nem tudtam
. . . .

5] Sokféle véleményt hallani a bevándorlás kérdésével kap-
csolatban . Vannak, akik szerint a megélhetési bevándorlók ve-
szélyeztetik a magyar emberek munkahelyeit és megélhetését!
On egyetért ezekkel a véleményekkel?

Teljesen egyetértek

	

Inkább egyetértek

	

Nem értek egye t

6] Vannak, akik szel int Brüsszel politikája a bevándorlás é s
a terrorizmus kérdéseben megbukott és ezért új ntiegkózeli-
tésre van szükség ezekben a kerdésekben . On egyetért ezek-
kel a véleményekkel?

Teljesen egyetét tek

	

lukabb egyetértek

	

Nemé: telt egyet

7] Támogatná-e On a magyar kormányt, hogy Brüsszel
megengedő politikájával szemben szigorúbb bevándorlás i
szabályozást vezessen be ?

Igen, teljes mértékben táinogatnsün

Rúseben Limogatuám

	

Nett tamogatnár n

81 Támogatná-e Ön a magyar kormányt, hogy szigorúbb sza-
bályokat vezessen be, ami alapján őrizetbe vehet ők a magyar
határt törvénytelenül átlépö bevándorlók?

Igen, teljes nsértekben támogatná m

Részben támogauám

	

Nem táotogatnáín

9] Egyetért-e On azzal a véleménnyel, hogy a magyar határ t
torvénytelenul átlép ő bevándorlókat a lehető legrövidebb
időn belül vissza kell fordítani a saját hazájukba?

Teljesen egyetértek

	

Inkább e:g> eteí tek

	

Nem értek egye t

1 O Egyetért-e On azzal, hogy a megélhetési bevándorlók ,
amíg Magyarországon tartózkodnak, saját maguk biztosít-
sák az ellátási kóltségeiket?

Telj :n egyetértek

	

Inkább egyetértek

	

Nem értek egyet

11 j Egyetért-e On azzal, hogy a bevándorlás elleni küzde-
lem legjobb eszköze, ha az Európai Unió tagországai segítik
azon országok fejlesztését, ahonnan a bevándorlók érkeznek?

Teljesen egyetértek

	

Inkább egyetel tek

	

Nem ettek egye t

12 ] Egyetért-e tan a magyar kormánnyal abban, hogy a be -
vándorlás helyett inkább a magyar családok és a születend ő
gyermekek támogatására van szükség ?

Teljesen egyetértek

	

Inkább egyetértek

	

Nem fittek egyet



Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2015 . május
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Demeter Márta
országgyű lési képviselő (MSZP)

Dr. Harangozo Tamás
országgyűlési képviselő (MSZP)
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